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Westfriesland, 9 januari 2019 

Geachte burgemeester en gemeentesecretaris, 

 

Hierbij nodig ik u uit voor de vergadering van het portefeuillehoudersoverleg ABZ op 30 januari 

in de gemeente Opmeer. We zijn te gast in het Rundveemuseum Aat Grootes (Schoolstraat 43, 

1719 AW Aartswoud). We starten om 9.30 uur met de ontvangst en een rondleiding. Om 10.45 

uur start de vergadering. Na afloop van de ABZ-vergadering vindt de Burgemeesterskring plaats.  

 

De agenda luidt als volgt: 

* stukken bijgevoegd 

 

1. Ontvangst en rondleiding in het Rundveemuseum  09.30 uur 

2. Start vergadering  

 

10.45 uur 

3. 

 

Opening, mededelingen en ingekomen stukken 

 

10.45 uur 

 

4.  Conceptverslag en openbare afsprakenlijst van 28 november 

2018* 

> Voorstel: vaststellen van het verslag en de afsprakenlijst en  

       de afsprakenlijst publiceren op de website. 

 

10.50 uur 

 

5.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Proces Pact van Westfriesland 

Bestuurlijk trekkers Jan Nieuwenburg en Gertjan Nijpels geven een 

mondelinge toelichting op:  

a. Terugblik collegebijeenkomst 29 januari 2019 

b. Verwerking opbrengst bijeenkomsten raadsleden (26 

september) en ondernemers, onderwijs, maatschappelijke 

instellingen (23 november) * volgt  

c. Vervolgproces  

d. Voorbereiding regionale raadsleden/ondernemersbijeenkomst 

van 6 februari 

e. Samenwerking met de WBG, o.a. optrekken in het Pact en het 

10.55 uur 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uitnodiging & agenda 

ABZ 30 januari 2019 

AAN 

de burgemeesters van de zeven 

Westfriese gemeenten 

CONTACTPERSOON  

TELEFOON 

EMAIL 

 

ZAAKNUMMER 

BIJLAGEN 

M.P. van der Horst 

0229 252200 

m.vd.horst@hoorn.nl 

 

 

diversen 
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Met vriendelijke groet, 

 

 

Jan Nieuwenburg 

voorzitter 

 

 

debat 5 maart 

f. Debat NHN 27 februari 

 

 

6. 

 

 

 

7. 

 

 

 

 

 

 

 

8.  

 

9. 

 

10. 

 

Stand van zaken lobby* 

Jan Nieuwenburg zit namens u in het bestuurlijk lobby-overleg NHN. 

De heer Nieuwenburg praat u hierover bij.  

 

Voortgang Programma harmonisatie informatielandschap 

Ronald Wortelboer geeft als bestuurlijk trekker een toelichting op:  

a. Introduceren van/kennismaking nieuwe projectleider Jarrald 

Paal; 

b. Voortgang programma en bespreking actuele onderwerpen, 

waaronder aanbesteding applicatie BRP (Basis Registratie 

personen) 

 

Integrale veiligheid  

  

Rondvraag 

 

Start Burgemeesterskring 

 

12.00 uur 

 

 

 

12.10 uur 

 

 

 

 

 

 

12.30 uur 

 

 

12.45 uur 

 

13.00 uur 

 



 

Conceptverslag portefeuillehoudersoverleg ABZ  
28 november 2018 
 

Aanwezig: de heer J. Nieuwenburg (voorzitter, Hoorn), de heer M. Pijl (Drechterland), mevrouw 

A. van Vliet-Kuiper (Enkhuizen), de heer R. Posthumus (Koggenland), de heer F. Streng 

(Medemblik), de heer G.J. Nijpels (Opmeer), de heer R. Wortelboer (Stede Broec) en de heer M. 

van der Horst (secretaris, Hoorn) 

Tevens aanwezig: bij agendapunt 6 de heer M. Winder (Opmeer) en de heer M. Louweret 

(Projectleider Informatielandschap Harmonisatie), bij agendapunt 7 de heer P. van der Werff 

(Hoorn) 

 

 

Agenda  

 

1. Ontvangst in de raadszaal gemeente Stede Broec met drone demonstratie van Ruben 

Geerling 

De heer Nieuwenburg heet iedereen van harte welkom.  

Na een korte introductie van de heer Wortelboer geeft Rubin Geerling een presentatie over 

de activiteiten van zijn bedrijf Dronelaps (w.o. workshops ‘drones bouwen’ voor leerlingen 

groep 7/8 basisonderwijs en het voortgezet onderwijs) en zijn wens om een ‘Dronecup 

Westfriesland’ te organiseren, waarbij het vooral gaat om een goede locatie en eventueel een 

subsidieaanvraag.   

Afgesproken wordt Rubin in contact te brengen met de juiste bestuurders in de colleges van 

de Westfriese gemeenten als ook met de REA (Regionale Educatieve Agenda) voor de 

verbinding met het onderwijs. Wellicht is dit ook interessant voor de WBG.  

 

2. Start vergadering 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

- De heren Nieuwenburg en Streng zullen aanwezig zijn bij de landelijke visitatiecommissie 

 Veiligheidsregio, over het multidisciplinair functioneren van de Veiligheidsregio. De 

 complete eindrapportage van de visitatiecommissie zal eind februari 2019 beschikbaar 

 komen.  

- Op 20 maart 2019 vinden de Waterschapsverkiezingen 2019 plaats. In 2015 is er voor de 

 burgemeesters in dit werkgebied een bijeenkomst onder leiding van onze dijkgraaf 

 georganiseerd. Het Waterschap zou graag willen vernemen of daar in 2019 ook behoefte 

 aan is.  

 De burgemeesters kunnen hiermee instemmen maar dan wel in combinatie met de 

 Provinciale Statenverkiezingen en met een goede ambtelijke voorbereiding.  

- Ten behoeve van de Provinciale Statenverkiezingen wordt afgesproken om namens de 

 regio Westfriesland een zgn. Position Paper over de wensen en ambities van 

 Westfriesland op te stellen op basis van het vernieuwde Pact, waarin specifiek aandacht 

 moet worden gevraagd voor het dossier woningbouw.  

 Het faciliteren van een ‘Westfriese toer’ voor de statenleden na de verkiezingen is volgens 

 de burgemeesters een goed idee, echter wel op initiatief van de Statenleden.   

 

4. Conceptverslag en openbare afsprakenlijst van 26 september 2018 

 Voorstel:  vaststellen van het verslag en de afsprakenlijst en de afsprakenlijst  

    publiceren op de website.  

Het verslag en de afsprakenlijst worden definitief vastgesteld.  



 

 

5. Proces Pact van Westfriesland 

De bestuurlijke trekkers Jan Nieuwenburg en Gertjan Nijpels geven een mondelinge 

toelichting op: 

a. Terugblik op de ‘partner’-bijeenkomst van 23 november jl. 

b. Vervolgproces; op 6 december vindt er een bijeenkomst plaats voor geïnteresseerde 

 ambtenaren. Daarna zal er in 2 scrumsessies met de ambtenaren aan de slag worden 

 gegaan met het formuleren van de maatschappelijke opgaven. Het is de bedoeling dat de 

 colleges in januari 2019 bij elkaar zullen komen om de opbrengst te bespreken.  

c.  Regionale raadsledenbijeenkomst van 6 februari 2019 

Opmerkingen: 

- De burgemeesters nemen met belangstelling kennis van de mondelinge toelichting van 

 de bestuurlijke trekkers en de toevoegingen van Matthijs van der Horst (projectleider). Er 

 is aantoonbaar veel opgehaald in de deelsessies met de raden en de partners.  

 Genoemde aandachtspunten: 

 * betrokkenheid raden; wat krijgen de raden uiteindelijk voorgelegd qua besluitvorming?, 

 * de juiste focus/prioriteitsstelling voor de korte en lange termijn, en vooral het ‘doen’ 

  centraal stellen.  

 * eigenaarschap bij de raden maar ook in de colleges.  

- In januari is het de bedoeling om de colleges bij elkaar te brengen om gezamenlijk de 

 opbrengst te bespreken. De burgemeesters worden opgeroepen om te bevorderen dat 

 iedereen op deze bijeenkomst aanwezig is.  

- Het Pact moet een vast onderdeel zijn op de agenda van de bestuurlijke overleggen VVRE 

 en Madivosa.  

- In de adviescommissie Gemeentesecretarissen zijn in aanwezigheid van de strategische 

 adviseurs en de afdelingshoofden VVRE en Madivosa eerste ideeën geuit over de 

 structuur/organisatie en is de urgentie uitgesproken om dit samen op te pakken.  

- Het is van belang het Pact blijvend jaarlijks te evalueren, zowel in de raden als in de 

 colleges.  

 

6. Voortgang programma Harmonisatie Informatielandschap 

De heren Winder en Louweret zijn aanwezig en geven een mondelinge toelichting op de 

rapportage 2018 van het programma Harmonisatie Informatielandschap. Met deze 

rapportage beoogt de ambtelijke stuurgroep het ABZ (in zijn hoedanigheid als bestuurlijke 

opdrachtgever) te informeren over de voortgang van het programma en de resultaten die tot 

op heden in 2018 zijn behaald. Ook geeft de stuurgroep in de rapportage een doorkijk naar 

de voorgenomen aanpak van de harmonisatie in 2019 en tot slot vraagt de stuurgroep bij de 

ABZ aandacht voor een aantal (bestuurlijke) randvoorwaarden voor de harmonisatie.  

Opmerkingen: 

- Het is belangrijk om vast te stellen dat het ABZ als bestuurlijke opdrachtgever  

 verantwoordelijk is voor de kaders waarbinnen de harmonisatie moet worden 

 uitgevoerd; niet op het niveau van pakketkeuze maar het ABZ dient wel in de positie 

 gebracht te worden om op de juiste momenten gepolst te worden en besluiten te mogen 

 nemen. 

- De heer Louweret geeft aan dat het programma niet de beschikking heeft over een eigen 

 budget. Ieder voorstel wordt inclusief kostenindicatie in de stuurgroep besproken, waar 

 gemeenten individueel kunnen aangeven of zij willen aanhaken. Dit zorgt voor een betere 

 afstemming aan de voorkant. De kosten die gemaakt worden door de individuele 

 gemeenten dienen zij zelf op te voeren. 

Regionale Samenwerking 



- De heer Posthumus geeft aan graag aangehaakt te willen blijven aan als er sprake is van 

 discussie rondom voor- en nadeelgemeente. Ook is hij teleurgesteld over de resultaten 

 die  tot nu toe bereikt zijn. De heer Winder verwijst in dit kader naar taaie werkprocessen 

 en  landelijke ontwikkelingen (meer speelruimte qua leveranciers). Ook is er veel winst 

 behaald door met elkaar het gesprek te voeren en nieuwe zaken samen op te pakken.  

- Het ABZ kan instemmen met het voorstel van de Adviescommissie 

Gemeentesecretarissen om de stuurgroep Harmonisatie opdracht te verlenen tot:  

1.  Het uitvoeren van een onderzoek naar een redelijke verdeling en verevening van de 

  kosten en baten van harmonisatieprojecten. 

2. Het herijken van de doelen en het optimaliseren van de programmastrategie voor de 

  harmonisatie (in het licht van de ervaringen van de afgelopen twee jaar, actuele 

  ontwikkelingen rondom Samen Organiseren en de totstandkoming van het Pact 2.0). 

In het 2e kwartaal van 2019 zal er in het ABZ een vervolg voorstel worden geagendeerd.  

 

7. Platform Informatiemanagement 

Paul van der Werff presenteert de nieuwe doelstelling en opdracht van het PIMWF. De vraag 

aan ABZ is om de doelstelling en opdracht van het PIM vast te stellen en de heer Wortelboer 

aan te wijzen als bestuurlijk opdrachtgever. Ook zal er jaarlijks toelichting en verantwoording 

plaatsvinden in het ABZ.  

Opmerkingen: 

- Het ABZ neemt met belangstelling kennis van de presentatie. Zij kunnen instemmen met 

 de opdracht, doelstelling, de organisatie en de bestuurlijke borging in het ABZ, 

 waaronder de aanwijzing van de heer Wortelboer als bestuurlijk opdrachtgever.   

- Belangrijk aandachtspunt is de koppeling met het Pact 2.0 in verband met de benodigde 

 data voor het behalen van de genoemde thema’s.  

   

8. Stand van zaken Lobby 

De heer Nieuwenburg geeft een korte toelichting op de stand van zaken rondom de sluiting 

Penitentiaire Inrichting Zwaag.  

 

 

Integrale Veiligheid 

 

9. Integrale Veiligheid (w.o. veiligheidsregio en politie) 

-  De heer Nieuwenburg zal het voorzitterschap van het Regionale Politie-eenheid Overleg 

 overnemen van de heer Nawijn.   

- De burgemeesters delen met elkaar hoe er in de raden is gereageerd op het Meerjarig 

 Veiligheidsplan.  

- Big Data als ondermijning:  de heer Posthumus informeert het ABZ over de wens binnen 

 de driehoek Heerhugowaard om dit samen met de driehoek Westfriesland als project op 

 te zetten.  

  

Overige 

 

10. Rondvraag 

WEEFF  

In verband met de verplichte bijdrage van de gemeenten aan de regionale omroep WEEFF 

zou de heer Streng willen onderzoeken of het mogelijk is dat WEEFF op de regionale omroep 

het publieke debat uitzendt. Het ABZ is van mening dat dit niet hoeft.  

De heer Streng zal als burgemeester van Medemblik het gesprek met WEEFF aangaan en een 

terugkoppeling geven in een volgend ABZ.  



VNG-congres (vertrouwelijk) 

De heer Nijpels geeft een korte toelichting op de laatste stand van zaken. Belangrijkste 

knelpunten genoemd door de VNG zijn het parkeren en de aanloopkosten voor het 

herinrichten van de ijsbaan. Inmiddels is duidelijk dat de provincie niet wil bijdragen aan de 

extra kosten die gemaakt moeten worden. Wel wil de heer Pennink van het ONHN garant 

staan voor een gedeelte van de extra kosten.  

Hij stelt voor om voor 2020 een laatste aanbod te doen bij de VNG met versleuteling van het 

bedrag wat beschikbaar zal worden gesteld door het ONHN. Er zullen geen extra middelen 

worden gevraagd bij de individuele gemeenten. Het ABZ kan hiermee instemmen.  

 

 

11. Sluiting 

De  heer Van Zuylen volgt op 29 november mevrouw Van Vliet-Kuiper op als burgemeester. 

Dit houdt in dat dit de laatste ABZ-vergadering is van mevrouw Van Vliet.  

De heer Nieuwenburg dankt mevrouw Van Vliet voor de fijne samenwerking.  



 

 
Openbare afsprakenlijst* van het portefeuillehoudersoverleg 
Algemeen Bestuurlijke Zaken (ABZ) 28 november 2018 
 

* Er wordt gesproken van een afsprakenlijst, omdat geen sprake is van formele besluitvorming in 

de portefeuillehoudersoverleggen. Er is sprake van een besloten overleg tussen bestuurders van 

de Westfriese colleges met het doel tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee 

afstemming te bewerkstelligen op de diverse beleidsterreinen. Het overleg kan leiden tot 

adviezen aan de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders, die ter zake besluiten 

kunnen nemen. 

 

Aanwezig: de heer J. Nieuwenburg (voorzitter, Hoorn), de heer M. Pijl (Drechterland), mevrouw 

A. van Vliet-Kuiper (Enkhuizen), de heer R. Posthumus (Koggenland), de heer F. Streng 

(Medemblik), de heer G.J. Nijpels (Opmeer), de heer R. Wortelboer (Stede Broec) en de heer M. 

van der Horst (secretaris, Hoorn) 

Tevens aanwezig: bij agendapunt 6 de heer M. Winder (Opmeer) en de heer M. Louweret 

(Projectleider Informatielandschap Harmonisatie), bij agendapunt 7 de heer P. van der Werff 

(Hoorn) 

 

Agenda  

 

agendapunt Onderwerp Afspraak 

3.  Mededelingen en ingekomen 

stukken 

- Het ABZ is positief over een bijeenkomst over 

 de Waterschapsverkiezingen in combinatie 

 met de Provinciale Statenverkiezingen,  

 onder voorbehoud van een goede ambtelijke 

 voorbereiding.  

- Namens de regio WF een position paper op 

 te stellen op basis van het Pact 2.0 met  

 specifieke aandacht voor het 

 woningbouwdossier.  

4. Verslag en openbare 

afsprakenlijst  

- Definitief vastgesteld.  

 

 

Regionale samenwerking 

 

agendapunt Onderwerp Afspraak 

5. 

  

Proces Pact van Westfriesland - In januari 2019 zal er een bijeenkomst 

 worden georganiseerd voor de colleges van 

 de WF gemeenten over de opbrengst    

   maatschappelijke opgaven.  Graag 

 bevorderen dat iedereen aanwezig kan zijn.  

- Het Pact als vast onderdeel op de agenda’s 

 van de VVRE en het Madivosa.  

- Jaarlijkse evaluatie van het Pact in de raden 

 én de colleges.   

6.  Voortgang programma 

Harmonisatie 

Informatielandschap 

- Vastgesteld wordt dat het ABZ als bestuurlijk 

 opdrachtgever in de positie gebracht moet 

 worden om de kaders aan te geven en 

 besluiten te kunnen en mogen nemen op de 

 juiste momenten.  

- Het ABZ stemt in met het voorstel van de 

 adviescie. GS om de stuurgroep Harmonisatie 

 opdracht te verlenen tot:  



 1. Het uitvoeren van een onderzoek naar  

  een redelijke verdeling en verevening van 

  de kosten en baten van    

  harmonisatieprojecten.  

 2. Het herijken van de doelen en het  

  optimaliseren van de programmastrategie 

  voor de harmonisatie.  

 In het 2e kwartaal van 2019 volgt een 

 vervolgvoorstel.  

7.  Platform 

Informatiemanagement WF 

- Het ABZ stemt in met de nieuwe opdracht, 

 doelstelling, de organisatie en de bestuurlijke 

 borging in het ABZ.  

- De heer Wortelboer is bestuurlijk 

 opdrachtgever.  

 

Overige 

 

agendapunt Onderwerp Afspraak 

10 Rondvraag - WEEFF: de heer Streng zal namens 

 Medemblik het gesprek aangaan en de 

 uitkomst terugkoppelen in een volgend ABZ.  

11. Sluiting -  Dit is het laatste overleg van mw. Van Vliet 

 als waarnemend burgemeester van 

 gemeente Enkhuizen. De heer Nieuwenburg 

 dankt mevrouw Van Vliet voor de fijne 

 samenwerking.  

 




